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Betreft: Schriftelijke vragen SP - overlast milieuperrons door illegale stortingen 
 

Geacht college,  

 

De laatste tijd bereiken ons de nodige berichten over de overlast die op de Maastrichtse milieuperrons 

ontstaat door illegale stortingen van huis-, tuin- en keukenafval die buiten de aldaar aanwezige bakken 

plaatsvinden.  

 

 In reactie daarop heeft de SP de volgende vragen voor het college. 

 

1. Is het aantal meldingen van overlast door illegale lozingen op de milieuperrons toegenomen 

sinds de afvalzakken nog maar eens per twee weken worden opgehaald? 

 

2. Kan het college ons voorzien van de aantallen meldingen van overlast door illegale lozingen 

van huis-, tuin- en keukenafval op milieuperrons en op overige plekken in de gemeente in de 

jaren tussen 2020 en heden? 

 

3. Is het college met de SP van mening dat het - zeker in de zomermaanden - erg onhygiënisch 

en potentieel gevaarlijk voor de volksgezondheid is om mensen die niet in het bezit zijn van 

een kliko, of die niet in de buurt wonen van een ondergrondse stortkoker voor huis-, tuin- en 

keukenafval, twee weken op te zadelen met volle vuilniszakken vol etensresten in hun woning, 

trappenhuis of kelder, of op hun balkon? Zo nee, waarom niet? 

 

Waar de roep om strengere handhaving, bijvoorbeeld door middel van cameratoezicht en de inzet van 

handhavers, steeds luider lijkt te worden, ziet de SP meer heil in een eenvoudige preventieve oplossing 

voor dit groeiend lijkende probleem.  

 



 
 
 

 
 

4. Is het college bereid om te onderzoeken of het mogelijk is om de frequentie van het ophalen 

van de afvalzakken op (zeer) korte termijn te verhogen naar één keer per week, om zo het 

aantal illegale lozingen te beperken en de algehele hygiëne en volksgezondheid in de stad te 

verbeteren? Zo nee, waarom niet? 

 

Hoogachtend, 

 

Stephanie Blom 

Raadslid SP  

 


